
Appointment letter委任书菲律宾使馆加签

产品名称 Appointment letter委任书菲律宾使馆加签

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 650.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

Appointment letter委任书菲律宾使馆加签

委托他人代表自己行使自己的合法权益，被委托人在行使权力时需出具委托人的法律文书。而委托人不
得以任何理由反悔委托事项。被委托人如果做出违背国家法律的任何权益，委托人有权终止委托协议，
在委托人的委托书上的合法权益内，被委托人行使的全部职责和责任都将由委托人承担，被委托人不承
担任何法律责任。

To entrust others to exercise their own legal rights and interests on behalf of themselves, the entrusted party must issue
a legal document of the entrusting party when exercising power. The client may not refute the entrusted matter for any
reason. If the principal makes any rights that violate the laws of the country, the principal has the right to terminate the
entrustment agreement. Within the legitimate rights and interests of the principal ’s power of attorney, all duties and
responsibilities performed by the principal will be borne by the principal. People do not bear any legal responsibility.

联系人：程丹   电话:15913941040  QQ：2623880699
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